
 
Отчет за дейността на ученическия съвет за учебната 2022/2023 г.   

Професионална гимназия по транспорт гр. София, ул. Мюнхен 12 

1. Общ преглед 

Ученическият съвет дава възможност на децата да участват активно в процеса на 

решения, касаещи ученическата общност. Той въплащава в себе си идеята за справяне с 

проблемите на училищно ниво и организиране на различни инициативи. 

Необходимостта от ученическо самоуправление се обуславя от факта, че училището е 

фактор за придобиване на базови умения и качества. Благодарение на тях, учениците 

получават шанс да живеят по – успешен, независим и отговорен начин на живот. През 

учебната 2022-2023 г. УС организира или участва в организацията на събития с 

активното участие на учениците от гимназията или изготвяне на информационни табла 

и презентации. В подготовката на тези събития участваха активно всички 

представители на УС, а при осъществяването им се включиха (на различни нива) 

повечето ученици от училището. През годината бяха проведени 12 заседания на УС. 

2. Реализирани дейности на Ученическия съвет през учебната 2022/2023 учебна година 

Месец 09. 2022 г. 

На първото си заседание  УС чрез абсолютно мнозинство избра: 

1. Председател на съвета -  Анастасия Ивайлова Иванова – 10 а клас 

2. Заместник – председател  - Владислав Иванов Амов – 11 б клас 

3. Секретар – Мадлен Кузманова Филипова – 9 а клас 

4. Гласувани и приети бяха представителите на отделните паралелки – членове 

на съвета 

Месец 10. 2022 г. 

1.  Беше обсъден и приет  Устава на Ученическия съвет 

2. Обсъдени бяха  бъдещи планове, проекти и инициативи. Беше решено да 

се излъчат ученици, които да участват в национално състезание по 

Екология и природни науки 

Месец 11.2022 г. 

1.  Беше взето решение за организиране на Коледен базар с благотворителна цел 

2.  Всички  класове трябваше да обсъдят каузата, за която ще се използват 

средствата, събрани на Коледния базар 

3. Отчетохме като голям успех участието на нашите представители в 

Националното състезание по Екология и природни науки с ръководител инж. 

Нора Димитрова. Те се представиха отлично и се класираха на призовите места. 



Месец 12.2022 г. 

1.  Беше проведен Коледен базар в периода 19.12 – 23. 12. 2022 г. 

2. Постъпленията от Коледния базар бяха в размер на 1652 лева 

3. След обсъждане по класове надделя решението събраната сума да се използва за 

дарение на Център за настаняване от семеен тип за деца и младежи с 

увреждания с потребност от постоянна медицинска грижа „ Стефан Караджа“ 

4. Също така се организира Коледно тържество по класове в класните стаи. Най – 

красиво украсените бяха отличени от комисия и Директора на училището 

5. Учениците се включиха и в инициативата 1 декември – световен ден за борба 

срещу СПИН. Бяха изготвени информационни табла и беше проведена беседа. 

 

01.2023 г. 

     1. През месец януари бяха обсъдени варианти за участие в проекти в полза на       

ученика. Провеждане на практики в чужбина, участие по проект „ Отново заедно“, 

проекти за обогатяване на базата по физическо възпитание и спорт, срещи между 

настоящи и бивши възпитаници на гимназията с цел осъществяване на полезни 

контакти и обмяна на опит. 

02.2023 г. 

    1. На заседание на УС се обсъдиха резултатите от първия учебен срок по отношение 

на успеха и дисциплината. Във връзка с началото на втори учебен срок се взе решение 

да се работи с учениците, срещащи затруднения в учебния процес. Това да се случва не 

само в часовете за консултации на учителите, но и да се разчита на ученическа 

взаимопомощ. 

03. 2023 г.  

По решение на  заседанието от  месец  март, УС  проучи мнението на учениците има ли 

форми на агресия в училището. Резултатите показаха, че в ПГТ има спокойна и 

благоприятна среда. Набелязаха се и мерки  за предотвратяване на отпадащи от 

училище ученици. Това ще стане чрез взаимопомощ и други приложими мерки – 

разговори с родители, класен ръководител и др.  С цел обединение и проява на 

колективен дух се реши да се организира Великденски базар , а средствата да се 

предоставят на ученици със затруднения в ПГТ. 

04. 2023 г. 

На своето заседание през месец април УС реши Професионална гимназия по транспорт 

да се включи в инициативата Ден на ученическото самоуправление. За позициите на 

Директор и Зам. Директори  бяха гласувани следните ученици: 

Директор:  Анастасия Иванова – 10 а клас 

Зам. Директор: Владислав Амов – 11 б клас 

Зам. Директор: Мирослав Ванев – 10 в клас 

Учителите посочиха своите заместници във всеки клас. 



05. 2023 г. 

Майското заседание на УС беше ориентирано към приема на нови ученици за 

предстоящата учебна 2023/2024 г. Набелязаха се и се реализираха следните 

предложения : 

1. Проведохме инициативата „ Ден на отворени врати“  с цел популяризиране на  

училището и новите специалности пред завършващите кандидат – гимназисти. 

2. Беше изготвена презентация, която да показва условията и възможностите, 

предлагани в Професионална гимназия по транспорт 

3. Осъществихме контакт с други училища и представихме предимствата на ПГТ в 

Час на класа или родителски срещи 

4.  Изготвихме артистична програма с помощта на учителите, учениците от 

училището  и участниците в групите от Занимания по интереси. Тя беше 

представена на тържественото изпращане на дванадесетокласниците от випуск 

2022/2023 учебна година 

06. 2023 г. 

1. През месец юни Ученическия съвет се събра и обсъди предложението на 

учениците от 9 г клас за организиране на бал в края на учебната година. Беше 

определен  дрес код на бала. Всеки трябваше да носи нещо жълто като символ 

на идващото лято и дългоочакваната ваканция. Балът се проведе на 30.06.2023 г. 

в двора на училището. 

 

 

 

 

                                                                                        

                                                                                    Председател: 

                                                                                                      /Анастасия Иванова/ 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


